
Zápis zasedání správní rady nadačního fondu Martiny Čumové dne 30. 11. 2020 v 18.00 

Zasedání se uskutečnilo elektronicky na platformě Zoom, přítomni byly všichni členové správní rady, 
jmenovitě Martin Čuma, Šárka Hlavatá, Pavla Nesnídalová a Vlastimil Šíbl. 

Program:  

1. Zpráva o činnosti fondu, Martin Čuma, předseda správní rady  

Pan Čuma informoval členy správní rady o stavu na účtu fondu a konstatoval, že fond nemohl vyvíjet 
svoji činnost z důvodu pandemie. Členové správní rady souhlasili, že v žádné škole od jara neprobíhaly 
aktivity k nimž byl fond zřízen. 

2. Náležitosti k uzavření ročního působení fondu, Martin Čuma, předseda správní rady  

Pan Čuma informoval členy správní rady o zprávě, kterou zpracoval revizor, kterou členové rady vzali na 
vědomí. Dále informoval o jednání s účetní, která zpracuje roční účetní uzávěrku a podá ji na finanční 
úřad. 

3. Diskuse k budoucí činnosti fondu, členové správní rady 

Členové správní rady konstatovali že stávající situace je nepředvídatelná a navrhli prodiskutovat další 
kroky na zasedání správní rady na jaře 2021. 


